
Antwoord G. Noot op vraag E. de Wolff in de commissievergadering Samen 
wonen Ridderkerk 10 mei bij agendapunt 2 Spreekrecht 

 
Onderwerp: rapport Participatie en Omgevingswet d.d. 10 mei 2023 

 

Beste mevrouw De Wolf,  
 

N.a.v. mijn inspraak gisteravond ben ik u nog een antwoord verschuldigd.  
 

Uw vraag was volgens mij: 
Welke van de aanbevelingen van het rapport vindt u het meest belangrijk? 

 
dat is:   

 
-Zorg voor zo helder mogelijke transparantie over de besluitvorming en het daaraan 

verbonden proces.  
Want dit is wat wij steeds gemist hebben in de wijkoverleggen naast het actief 

informeren wat speelt in de wijk. Maar dit geldt ook voor ons als inwoners van 
Ridderkerk.    

 

en:  
-Vernieuw de gereedschapskist voor participatie.  

Want er zijn tal van mogelijkheden benoemd in het rapport en later ook mondeling door 
de rekenkamer commissie, daar kunnen wij ons voordeel meedoen, ook als inwoners 

van Ridderkerk.   
 

Dit document is na de vergadering toegevoegd aan de vergaderstukken van deze 
commissievergadering 


